
 

Zápis ze schůze Školské rady při ZŠ Meteorologická konané dne 30. 5. 2012 

 

Přítomni: M. Exnerová, A. Stehlíková, H. Mašková, D. Horčíková, H. Sixtová, Z. Bělecký 

Omluveni: R. Řezanka, L. Koudelková, J. Filipová, S. Strnadová 

 

Program:  

1. Finance ve škole – rozpočet, doplňková činnost, projekty. 

2. Dotaz na hřiště Skalská 

3. Doporučení ŠR ohledně konkurzu na ředitele v roce 2013 

4. Účelová dotace z MHMP 

5. Diskuse 

 

Zápis jednání: 

1. Pozvání přijal pan ředitel Bělecký a členům školské rady vysvětlil, že rozpočet školy 

pokrývá jen nejnutnější výdaje na energie a nejpalčivější drobné opravy. Výše 

příspěvku na provoz od MČ je již roky stejná bez ohledu na nárůst cen energií, 

na nárůst DPH a inflaci. Bez doplňkové činnosti (pronájem GAP) by nešel zajistit ani 

běžný provoz. I tak je část finanční zátěže přenášena na rodiče, např. je vybírán 

příspěvek na kopírování. Dále např. výbava pro prvňáčky je na hranici finančních 

možností školy. Škola se snaží zajistit finanční prostředky i jinými způsoby, podává 

projekty a žádosti o grant. Bohužel úspěch je zatím spíše malý, např. naposledy škola 

získala příspěvek 7 000 Kč na projekt dětského pískoviště pro družinu v hodnotě 

16 000 Kč. Veškeré schválené projekty jsou uvedeny ve výroční zprávě. 

2. Stále se diskutuje hřiště Skalská. Hřiště nikdy nepatřilo škole, ani jí nebylo zapůjčeno. 

Zhruba před třemi lety vznikla roční dohoda mezi ZŠ, MČ a fotbalovým klubem 

o společné údržbě a hlídači. Škola přispěla 6 000 Kč. Neosvědčilo se, často nebylo 

uklizeno, nikdo nehlídal, co se na hřišti odpoledne děje. Škola nemá zájem se o hřiště 

starat. Pokud by byla organizována údržba a bylo by bezpečné a vhodné využívat 

hřiště pro hodiny TV nebo pro družinu, škola může na fungující údržbu opět přispívat. 

Poděkování panu řediteli za účast, odchod pana ředitele. 

3. Na základě výzvy MČ proběhlo hlasování o doporučení vyhlášení konkurzu na 

ředitele v roce 2013. Výsledek hlasování: ano (0 hlasů) – ne (5 hlasů) – nikdo se 

nezdržel. Závěr: Školská rada při ZŠ Meteorologická nedoporučuje vyhlášení 

konkurzu na ředitele školy v roce 2013. 

4. Členové Školské rady jsou potěšení rozhodnutím Rady MHMP o přidělení dotace na 

rekonstrukci areálu ZŠ Meteorologická ve výši 5 mil. Kč. A po úpravách budou 

samozřejmě potěšeny i děti a jejich pedagogové a rodiče. Vzhledem k tomu, že o tuto 

dotaci bylo žádáno opakovaně, jsme opravdu rádi, že tentokrát ji škola obdrží – i když 

ne v plné žádané výši 6,6 mil. Kč. Členové školské rady by rádi obdrželi informace 

o podrobnostech využití této účelové investiční dotace. 

 

 

 

 

Ověřila: H. Mašková           Zapsala: H. Sixtová 

 

V Praze dne 4. 6. 2012 

 

Na vědomí: Zastupitelstvo MČ Praha-Libuš 

         Mgr. Jiří Koubek – starosta MČ Praha-Libuš  


